

ក្លាយជាមន្ត្រីត្រួតពិនិត្យការបោះឆ្នោត

មន្ត្រីត្រួតពិនិត្យការបោះឆ្នោត គឺជាបុគ្គលិកបណ្តុះបណ្តាល ទទួលបានប្រាក់ឈ្នួល របស់មន្ត្រីរៀបចំការបោះឆ្នោតមូលដ្ឋាន ដែលទទួលបានការបណ្តុះបណ្តាល ដើម្បីដោះស្រាយរាល់ទិដ្ឋភាពនៃការបោះឆ្នោតនៅទីកន្លែងបោះឆ្នោត។ ការប្រើប្រាស់មន្ត្រីត្រួតពិនិត្យការបោះឆ្នោត គឺជាឱកាសស្វែងយល់អំពីការបោះឆ្នោត និងផ្តល់សេវាដល់សហគមន៍។

របៀបដាក់ពាក្យស្នើសុំ

អ្នកអាចស្វែងយល់បន្ថែម ដោយទាក់ទងទៅការិយាល័យបោះឆ្នោតតាមទីក្រុង ឬខោនធីរបស់អ្នក។ សូមចូលទៅកាន់គេហទំព័រ **Become An Election Judge** (ក្លាយជាមន្ត្រីត្រួតពិនិត្យការបោះឆ្នោត) តាមរយៈ mnvotes.gov សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែមអំពីប្រធានបទនេះ។ នៅក្នុងភ្នាក់ងាររបស់យុត្តាធិការបោះឆ្នោតមួយចំនួន និងព័ត៌មានបន្ថែមអំពីប្រធានបទនេះ។ នៅក្នុងភ្នាក់ងារ អ្នកក៏អាចទាក់ទងទៅគណបក្សនយោបាយរបស់អ្នកនៅមុនថ្ងៃទី០១ ខែឧសភា ផងដែរ។ ប្រសិនបើតំបន់របស់អ្នកមាននៅលើគេហទំព័រ ទេ សូមបំពេញទម្រង់បែបបទចំណាប់អារម្មណ៍មន្ត្រីត្រួតពិនិត្យការបោះឆ្នោត រួចផ្ញើអ៊ីមែលទៅការិយាល័យបោះឆ្នោតខោនធីរបស់អ្នក។

បេក្ខជនដែលអាចដាក់ពាក្យបាន

អ្នកត្រូវមានសិទ្ធិបោះឆ្នោតនៅរដ្ឋមីនីសូតា ហើយអាចមាន សរសេរ និងនិយាយភាសាអង់គ្លេសបាន។

បម្រាមមួយចំនួនរួមមាន៖

- សាច់ញាតិ (ប្តីប្រពន្ធ ឪពុកម្តាយ ឪពុកម្តាយចុង កូនចុង បងប្អូនបង្កើត ឬបងប្អូនចុង) មិនអាចប្រើការងារជាមួយគ្នានៅក្នុងបរិវេណតែមួយ នៅក្នុងពេលតែមួយបានទេ។
- សាច់ញាតិរបស់បេក្ខជន និងអ្នកដែលរស់នៅ ឬស្នាក់នៅផ្ទះតែមួយជាមួយបេក្ខជន មិនអាចប្រើការងារនៅក្នុងបរិវេណដែលបេក្ខជននោះមានឈ្មោះនៅលើសន្លឹកឆ្នោតឡើយ។
- បេក្ខជនមិនអាចប្រើការងារនៅក្នុងមណ្ឌលដែលខ្លួនមានឈ្មោះនៅលើសន្លឹកឆ្នោតបានទេ។

សិទ្ធិកាមជាសិស្សរៀនសូត្រ

សិស្សដែលមានអាយុ 16 និង 17 ឆ្នាំ អាចប្រើការងារជាសិទ្ធិកាមមន្ត្រីត្រួតពិនិត្យការបោះឆ្នោត ទទួលបានការបណ្តុះបណ្តាល និងទទួលបានប្រាក់ឈ្នួលសម្រាប់ការងាររបស់ខ្លួន ព្រមទាំងទទួលបានបទពិសោធន៍ដ៏ល្អសម្រាប់ប្រវត្តិរបស់រដ្ឋរបស់ខ្លួន។

- អ្នកនឹងមិនត្រូវស្នើឱ្យធ្វើការហួសម៉ោង 10:00 យប់ឡើយ។
- អ្នកនឹងត្រូវបានចាត់តាំងឱ្យបំពេញភារកិច្ចដូចគ្នានឹងមន្ត្រីត្រួតពិនិត្យផ្សេងទៀតលើកលែងតែកិច្ចការដែលតម្រូវឱ្យមានការចូលរួមពីភាគី។
- អ្នកនឹងត្រូវចូលរួម និងបញ្ចប់វគ្គបណ្តុះបណ្តាលដូចគ្នាទៅនឹងមន្ត្រីត្រួតពិនិត្យផ្សេងទៀតដែរ។

ដើម្បីមានសិទ្ធិ អ្នកត្រូវមានអាយុ 16 ឬ 17 ឆ្នាំនៅថ្ងៃបោះឆ្នោត ឬមុនថ្ងៃបោះឆ្នោត ជាពលរដ្ឋអាមេរិកដែលមានចំណាត់ថ្នាក់សិក្សានៅរៀនសូត្រនៅសាលាតាមផ្ទះ (ឬសាលាតាមផ្ទះ) និងទទួលបានការអនុញ្ញាតពីឪពុកម្តាយ និងសាលារបស់អ្នក។

ប្រាក់ឈ្នួល

អ្នកអាចជ្រើសរើសប្រើការងារដោយស្ម័គ្រចិត្ត ឬទទួលបានប្រាក់ឈ្នួល។ ប្រាក់ឈ្នួលអាចខុសគ្នាទៅតាមទីតាំង និងតាមបទពិសោធន៍។ សិទ្ធិកាមជាសិស្ស/និស្សិតត្រូវទទួលបានប្រាក់ឈ្នួលមិនតិចជាងពីរភាគបីនៃប្រាក់ឈ្នួលអប្បបរមា។

ទីតាំងធ្វើការ និងការកំណត់ពេលវេលា

ទីតាំង និងជនដែលមានអាយុលើសពី 18 ឆ្នាំអាចធ្វើជាមន្ត្រីត្រួតពិនិត្យការបោះឆ្នោតនៅគ្រប់ទីកន្លែងនៅទូទាំងរដ្ឋមីនីសូតា លុះត្រាពួកគេអាចគោរពទៅតាមលក្ខខណ្ឌនៃការធ្វើដំណើរ។ សិទ្ធិកាមអាចប្រើការងារនៅក្នុងខោនធី ឬខោនធីដែលមានព្រំប្រទល់ជាប់គ្នា។

ការបណ្តុះបណ្តាល៖ អ្នកត្រូវចូលរួមវគ្គបណ្តុះបណ្តាលទៅតាមការកំណត់ ដែលនឹងមានរយៈពេលប្រហែលពីរម៉ោង។ ថ្នាក់បណ្តុះបណ្តាលជាច្រើនត្រូវបានរៀបចំនៅពេលល្ងាច។

ថ្ងៃធ្វើការ៖ ថ្ងៃធ្វើការគឺនៅថ្ងៃបោះឆ្នោតបឋម និងបោះឆ្នោតទូទៅ។ ជាទូទៅ គេត្រូវការបុគ្គលិកតិចតួចសម្រាប់ការបោះឆ្នោតបឋម។ ក្នុងករណីមួយចំនួន អ្នកអាចស្នើសុំប្រើការងារសម្រាប់តែការបោះឆ្នោតទូទៅក្នុងខែវិច្ឆិកា។

កាលវិភាគថ្ងៃធ្វើការ៖ កាលវិភាគធម្មតានៅថ្ងៃបោះឆ្នោតគឺចាប់ពីម៉ោង 6:00 ព្រឹក ដល់ម៉ោង 9:00 យប់។ ក្នុងករណីមួយចំនួន អ្នកអាចសុំធ្វើការកន្លះថ្ងៃ។

ពេលវេលាសម្រាកពីការងារ

និយោជករបស់អ្នកត្រូវបានតម្រូវឱ្យអនុញ្ញាតឱ្យអ្នកសម្រាកពីការងារដើម្បីធ្វើជាមន្ត្រីត្រួតពិនិត្យការបោះឆ្នោតដោយគ្មានការកាត់ប្រាក់ឈ្នួល។ ដើម្បីមានសិទ្ធិ អ្នកត្រូវ៖

- ជូនដំណឹងដល់និយោជករបស់អ្នកជាលាយលក្ខណ៍អក្សរឱ្យបានយ៉ាងតិច 20 ថ្ងៃ មុនថ្ងៃបោះឆ្នោត។
- ភ្ជាប់ច្បាប់ចម្លងនៃកាលវិភាគរបស់អ្នក និងទម្រង់ចំនួនប្រាក់ឈ្នួល ជាមួយលិខិតជូនដំណឹងលាយលក្ខណ៍អក្សររបស់អ្នក។


អ្នកក៏អាចស្ម័គ្រចិត្តឈប់សម្រាកវិស្សមកាល ហើយទទួលបានប្រាក់ខែមន្ត្រីត្រួតពិនិត្យ ជាប្រាក់ចំណូលបន្ថែមផងដែរ។ និយោជកមិនអាចបង្ខំអ្នកឱ្យឈប់សម្រាកវិស្សមកាល ឬឈប់សម្រាក ដែលមានប្រាក់ឈ្នួលផ្សេងទៀតឡើយ។

កាលបរិច្ឆេទបោះឆ្នោតឆ្នាំ2024

បោះឆ្នោតមុនកំណត់៖ ថ្ងៃទី19 ខែមករា ដល់ថ្ងៃទី04 ខែមីនា
 បោះឆ្នោតបឋមប្រធានាធិបតី៖ ថ្ងៃអង្គារ ទី05 ខែមីនា

បោះឆ្នោតមុនកំណត់៖ ថ្ងៃទី28 ខែមិថុនា ដល់ថ្ងៃទី12 ខែសីហា
 ការបោះឆ្នោតបឋម៖ ថ្ងៃអង្គារ ទី13 ខែសីហា

បោះឆ្នោតមុនកំណត់៖ 20 ខែកញ្ញា ដល់ថ្ងៃទី04 ខែវិច្ឆិកា
 ថ្ងៃបោះឆ្នោត៖ ថ្ងៃអង្គារ ទី05 ខែវិច្ឆិកា



សូមស្នើសុំលេខកូដនេះដើម្បីចូលទៅកាន់ mnvotes.gov ដើម្បីទទួលបានព័ត៌មានបន្ថែម